
Protokół nr LXXIX/2024

Sesji Rady Gminy Jaktorów

z dnia 26 marca 2024 r.

Ad.1 Otwarcie LXXIX Sesji Rady Gminy.

Sesję  Rady  Gminy  poprowadził  rozpoczął  Przewodniczący  Rady  Gminy 
Jaktorów Mirosław Byczak, który  po powitaniu wszystkich zgromadzonych o godz. 
16:45  otworzył  LXXIX Sesję  VIII  kadencji  Rady  Gminy  Jaktorów.  Posiedzenie 
odbyło się  w budynku gminnym (dawne Gimnazjum) przy ulicy Chełmońskiego 4. 
Na sali  obrad zgodnie  z  listą  obecności  obecnych było  13 Radnych,  co stanowiło 
kworum w podejmowaniu prawomocnych decyzji. 
Nieobecni Radni: Beata Kapuścińska, Grzegorz Aliszewski.

Ponadto w Sesji   uczestniczyli:  Zastępca Wójta,  Sekretarz  Gminy,  Skarbnik 
Gminy,  Radca  Prawny  Gminy  oraz  niezbędni  pracownicy  Urzędu  Gminy  w 
Jaktorowie.  

Przewodniczący poinformował też, że wejście na sesję, która jest nagrywana 
jest jednocześnie wyrażeniem zgody na upublicznienie wizerunku i wypowiadanych 
treści-co wynika z RODO.
 Jako pierwszy głos zabrał Radny Krzysztof Jarosz, który wystąpił z propozycją 
wprowadzenia  do  porządku  obrad  uchwały  dotyczącej  bezpłatnego  nabycia 
nieruchomości  na  rzecz  Gminy Jaktorów tj.  działek drogowych na  poszerzenie  ul. 
Nowowiejskiego i Bolesław Śmiałego.

Przewodniczący Rady Gminy  złożył  Wniosek dotyczący zaopiniowania przez 
komisje  budownictwa  wniosku  Radnego  Krzysztofa  Jarosza  o  wprowadzenie  do 
porządku  obrad  projektu  uchwały  "W  sprawie  wyrażenia  zgody  na  nabycie 
nieruchomości- działki nr 428/1 i nr 428/8 w Jaktorów-Kolonia na własność Gminy 
Jaktorów (proj. poszerzenie ul. Nowowiejskiego oraz ul. Bolesława Śmiałego)"

Radni w głosowaniu przyjęli w/w wniosek Przewodniczącego Mirosława 
Byczaka. Wynik głosowania przedstawiał się następująco (w momencie głosowania na 
Sali obrad obecnych było 13 Radnych)

za przeciw
wstrzymało 

się
13 0 0

Ad.2 Przyjęcie porządku obrad. 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie proponowany 

porządek obrad.
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Porządek obrad:

1. Otwarcie  LXXIX Sesji Rady Gminy.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Gminy Jaktorów na 

2024 r. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Jaktorów. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie funduszu sołeckiego.
6. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze (Żuka).
7. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze (Paproci).
8. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze (Okopowa).
9. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze (Koszykowa).
10.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany nazwy drodze (z Rzecznej na 

Garwolińską).
11. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu 

pieniężnego dla strażaka ratownika i kandydata na strażaka ratownika 
ochotniczej straży pożarnej z terenu Gminy Jaktorów.

12.Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt  na terenie Gminy 
Jaktorów w 2024 rok.

13.Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Wspierania 
Rodziny w Gminie Jaktorów na lata 2024-2026.

14.Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 
Grodziskiego.

15. Informacja z działalności Wójta Gminy, podjętych zarządzeń i uchylonych 
uchwał od ostatniej Sesji.

16. Informacja w sprawie bieżących spraw związanych z projektem CPK.
17.Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji Rady Gminy.
18.Sprawy organizacyjne.
19.Wolne wnioski.
20.Zakończenie obrad. 

Radni  w  głosowaniu  przyjęli  porządek  obrad  w  powyższym  brzmieniu. Wynik 
głosowania:  
(w momencie głosowania na Sali obrad obecnych było 13 Radnych)

za przeciw
wstrzymało 

się
13 0 0
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Ad. 3 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Gminy Jaktorów 
na 2024r. 

Projekt uchwały zreferowała Pani Justyna Bakalarska- Skarbnik Gminy Jaktorów.

Jako pierwsza w dyskusji głosiła się Radna Elżbieta Wyderka prosząc o wyjaśnienie:
- wydatków w dziale 750 tj. których pomieszczeń dotyczy remont, 
-  różnicy  wynikającej  na  pokrycie  kosztów  wynagrodzeń  dla  pracowników 
niepedagogicznych pomiędzy Szkołą w Jaktorowie a   Międzyborowie, 
- na jakich ulicach i ile lamp zostanie wymienione w ramach oświetlenia ulicznego,
- na jakim etapie znajduję się projekt dotyczący ul. Pomorskiej,
- gdzie będzie znajdowała się kuchnia polowa.

Obszernej odpowiedzi udzielił Sekretarz Gminy- Pan Kamil Cegliński tj. iż 
kuchnia polowa zostanie przeznaczona dla OSP Międzyborów, 80 000,00 zł 
przeznaczone na pomoc dla Powiatu Grodziskiego dotyczy odszkodowań za wykup 
działek przy ul. Pomorskiej. Urząd Gminy przygotował już dokumenty projektowo-
kosztorysowe  a obecnie pozostała kwestia wykupu gruntów.
Pan Andrzej Muszyński- Kierownik Referatu Inwestycji i Zamówień Publicznych wy-
jaśnił, że na terenie gminy tj. w obszarze Międzyborowa i Jaktorowa zostaną wymie-
nione 92 lampy, remont dotyczy budynku Urzędu Gminy.

Kolejno głos zabrał Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Międzyboro-
wie- Dariusz Grabowski informując, że wysokość różnic w wynagrodzeniach wynika 
z ilości etatów (8 etatów więcej w Międzyborowie niż w Jaktorowie), ilości nagród ju-
bileuszowych, odprawach, dodatkach stażowych. Wzrost  wynagrodzeń wynosi 25% 
w Międzyborowie, 27% w Jaktorowie. 

Radny Krzysztof Jarosz zgłosił wątpliwości dotyczące ilości etatów w szkole w 
Międzyborowie oraz wysokości kwoty na remont w Urzędzie Gminy. W ślad za tym 
złożył wniosek formalny o treści:

Wniosek nr 1 radnego Krzysztofa Jarosza do uchwały Rady Gminy Jaktorów z 
dnia 26.03.2024 r. zmieniającej Uchwałę Budżetową Gminy Jaktorów na rok 2024 r. o 
treści: 1. W dziale 900 - Gospodarka komunalna i ochrona środowiska - zwiększa się 
plan wydatków o kwotę 130.000 zł z przeznaczeniem na budowę oświetlenia uliczne-
go przy ul. gen. Skokowskiego w Jaktorowie i Jaktorów-Kolonii. 2. Źródło finansowa-
nia: rozdział 750 - Administracja publiczna - zmniejsza się plan wydatków o kwotę 
130.000 zł z zadania pn. remont pomieszczeń w budynku Urzędu Gminy w Jaktorowie 
(było: 150.000 zł, będzie: 20.000 zł).

Kolejno Radni Krzysztof Jarosz, Przewodniczący Rady Gminy Mirosław By-
czak, Paweł Dyra, Adam Banaszek, Elżbieta Wyderka rozpoczęli dyskusję dotyczące: 
oświetlenia na ulicy Skokowskiego, Chełmońskiego, chodnika na ulicy Potockiego. 

Następnie Radny Adam Banaszek głosił  wniosek formalny:
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Wniosek nr 2 radnego Krzysztofa Jarosza, Adama Banaszka, Pawła Dyry, Lesz-
ka Sierocińskiego do uchwały Rady Gminy Jaktorów z dnia 26.03.2024 г. zmieniającej 
Uchwałę Budżetową Gminy Jaktorów na rok 2024 r. o treści: 1. W dziale 801 – oświa-
ta i wychowanie - zwiększa się plan wydatków o kwotę 58.000 zł z przeznaczeniem na 
budowę wiat przystankowych dla dzieci oczekujących na autobus szkolny. 2. W dziale 
900 - Gospodarka komunalna i ochrona środowiska - zwiększa się plan wydatków o 
kwotę 100.000 zł z przeznaczeniem na budowę oświetlenia ulicznego przy ul. Cheł-
mońskiego w Budach Grzybku oraz dokumentacji projektowo kosztorysowej ul. 
Gdyńskiej i Ogrodowej. 3. Źródło finansowania: zmniejszenie planu wydatków o kwo-
tę 158.000 zł w rozdziale 900 - Gospodarka komunalna i ochrona środowiska - z zda-
nia pn. wymiana oświetlenia ulicznego (z sodowych na energooszczędne) na terenie 
gm. Jaktorów (było 158.000,00 zł, będzie: 0 zł).

Sekretarz Gminy wspomniał, że istnieje możliwość realizacji tego przedsię-
wzięcia jeszcze w tym roku, gdyż istnieje już dokumentacja projektowo-kosztorysowa 
oraz pozwolenie na budowę. Pan Andrzej Muszyński potwierdził, że oświetlenie jest 
zadaniem własnym gminy, że gotowe są wszelkie pozwolenia, jeżeli Makówka dopro-
wadzi oświetlenie do granicy z Gminą Jaktorów oświetlenie zostanie połączone po-
między gminami aby tworzyło ciągłość. 

Radna Iwona Barańska pytała o etap budowy chodnika przy ulicy Wojska Pol-
skiego, jakich etatów w szkole jest więcej, dla kogo przewidywane są podwyżki, wy-
raziła pozytywną opinię na temat remontu pomieszczeń księgowości, prosiła o pilny 
remont pomieszczenia biura Rady, poprawę nawierzchni ul. Ogrodowej i Gdyńskiej, 
polepszenia możliwości wyjazdu z ul. Powstańców na trasę 719 oraz doświetlenie 
przejścia dla pieszych tym miejscu .

 Pan Andrzej Muszyński omówił temat prac dotyczących dokumentacji w kwe-
stii ul. Wojska Polskiego, poinformował, że wstępnie w połowie maja zostanie rozpo-
częta procedura przetargowa, w kwestii lustra zwrócimy się do Mazowieckiego Zarzą-
du Dróg Wojewódzkich o zwiększenie lustra.

Pani Skarbnik wyjaśniła, że podwyżki w ramach środków własnych obejmują 
wszystkie osoby niepedagogiczne natomiast z subwencji oświatowej zabezpieczone są 
pieniądze na podwyżki dla nauczycieli. Pan Dariusz Grabowski wyjaśnił różnicę w 
ilości etatów jak np. zatrudnienie informatyka, pielęgniarki, konserwatorów odpowie-
dzialnych za obsługę obiektów sportowych.

Następnie  przystąpiono  do  głosowania  wniosku  nr  1  Radnego  Krzysztofa 
Jarosza:

Wniosek nr 1 radnego Krzysztofa Jarosza do uchwały Rady Gminy Jaktorów z 
dnia 26.03.2024 r. zmieniającej Uchwałę Budżetową Gminy Jaktorów na rok 2024 r. o 
treści: 1. W dziale 900 - Gospodarka komunalna i ochrona środowiska - zwiększa się 
plan wydatków o kwotę 130.000 zł z przeznaczeniem na budowę oświetlenia uliczne-
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go przy ul. gen. Skokowskiego w Jaktorowie i Jaktorów-Kolonii. 2. Źródło finansowa-
nia: rozdział 750 - Administracja publiczna - zmniejsza się plan wydatków o kwotę 
130.000 zł z zadania pn. remont pomieszczeń w budynku Urzędu Gminy w Jaktorowie 
(było: 150.000 zł, będzie: 20.000 zł).

 Radni w głosowaniu nie przyjęli w/w wniosek Radnego Krzysztofa Jarosza.
Wynik głosowania przedstawiał się następująco  (w momencie głosowania na 

Sali obrad obecnych było 13 Radnych)

za przeciw
wstrzymało 

się
4 9 0

 Następnie  przystąpiono  do  głosowania  wniosku  nr  2  Radnych  Krzysztofa 
Jarosza, Adama Banaszka, Pawła Dyry, Leszka Sierocińskiego o treści:

Wniosek nr 2 radnego Krzysztofa Jarosza, Adama Banaszka, Pawła Dyry, Lesz-
ka Sierocińskiego do uchwały Rady Gminy Jaktorów z dnia 26.03.2024 г. zmieniającej 
Uchwałę Budżetową Gminy Jaktorów na rok 2024 r. o treści: 1. W dziale 801 – oświa-
ta i wychowanie - zwiększa się plan wydatków o kwotę 58.000 zł z przeznaczeniem na 
budowę wiat przystankowych dla dzieci oczekujących na autobus szkolny. 2. W dziale 
900 - Gospodarka komunalna i ochrona środowiska - zwiększa się plan wydatków o 
kwotę 100.000 zł z przeznaczeniem na budowę oświetlenia ulicznego przy ul. Cheł-
mońskiego w Budach Grzybku oraz dokumentacji projektowo kosztorysowej ul. 
Gdyńskiej i Ogrodowej. 3. Źródło finansowania: zmniejszenie planu wydatków o kwo-
tę 158.000 zł w rozdziale 900 - Gospodarka komunalna i ochrona środowiska - z zda-
nia pn. wymiana oświetlenia ulicznego (z sodowych na energooszczędne) na terenie 
gm. Jaktorów (było 158.000,00 zł, będzie: 0 zł).

Radni w głosowaniu nie przyjęli  w/w wniosku Radnych Krzysztofa Jarosza, 
Adama Banaszka, Pawła Dyry, Leszka Sierocińskiego

Wynik głosowania przedstawiał się następująco  (w momencie głosowania na 
Sali obrad obecnych było 13 Radnych)

za przeciw
wstrzymało 

się
5 7 1

Następnie  Przewodnicząca  Komisji  Finansów  Radna  Krystyna  Ficner  odczytała 
pozytywną opinie komisji do w/w projektu uchwały.
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Kolejno przystąpiono do głosowania uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej 
Gminy Jaktorów na 2024r. 

 
Radni  w  głosowaniu  podjęli  uchwałę  Nr  LXXIX/549/2024,  która  stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.  Wynik głosowania:  (w momencie głosowania na 
Sali obrad obecnych było 13 Radnych)

za przeciw
wstrzymało 

się
13 0 0

Ad. 4 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Jaktorów. 

Projekt uchwały zreferowała Pani Justyna Bakalarska- Skarbnik Gminy Jaktorów.

Radny Krzysztof Jarosz pytał jaka jest kwota długu na 2024 r.

Pani Skarbnik Gminy Jaktorów poinformowała, że jest to kwota 41 800 000,00 zł po 
spłacie, które mają dokonać się w 2024 roku.

Następnie  Przewodnicząca  Komisji  Finansów  Radna  Krystyna  Ficner  odczytała 
pozytywną opinie komisji do w/w projektu uchwały.

Radni  w  głosowaniu  podjęli  uchwałę  Nr  LXXIX/550/2024,  która  stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu.  Wynik głosowania:  (w momencie głosowania na 
Sali obrad obecnych było 13 Radnych)

za przeciw
wstrzymało 

się
11 0 2

Ad. 5 Podjęcie uchwały w sprawie funduszu sołeckiego.
 W imieniu sołtysów głos zabrał sołtys Marek Staniaszek, który wyraził pozytywną 
opinię na temat chęci przyjęcia funduszu sołeckiego.

Radni Krzysztof Jarosz, Paweł Dyra oraz Adam Banaszek wyrazili pozytywną opinię 
na temat przyjęcia funduszu sołeckiego. 

Następnie  Przewodnicząca  Komisji  Finansów  Radna  Krystyna  Ficner  odczytała 
pozytywną opinie komisji do w/w projektu uchwały.
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Radni  w  głosowaniu  podjęli  uchwałę  Nr  LXXIX/551/2024,  która  stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu.  Wynik głosowania:  (w momencie głosowania na 
Sali obrad obecnych było 13 Radnych)

za przeciw
wstrzymało 

się
13 0 0

Ad. 6 Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze (Żuka).

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawił Pan Roman Rafiński- Kierownik 
Referatu  Geodezji  Planowania  Przestrzennego,  Geodezji  i  Gospodarki 
Nieruchomościami Gminnymi prosząc jednocześnie o zmianę nazwy z ulicy Żuka na 
Żubra, fakt ten potwierdziła Radna Iwona Barańska. 

Radny  Krzysztof  Jarosz  zgłosił  uwagę,  że  do  wniosków  o  nadanie  nazw  ulic 
załączono nie aktualne mapy oraz, że nazwa nie komponuje się  okolicznymi nazwami 
ulic.

Radni w głosowaniu podjęli uchwałę Nr  LXXIX/552/2024, z zastosowaniem 
nazwy  ul.  Żubra,  która  stanowi  załącznik  do  niniejszego  protokołu.  Wynik 
głosowania: (w momencie głosowania na Sali obrad obecnych było 13 Radnych)

za przeciw
wstrzymało 

się
12 0 1

Ad. 7 Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze (Paproci).

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawił Pan Roman Rafiński- Kierownik 
Referatu Geodezji Planowania Przestrzennego, Geodezji i Gospodarki 
Nieruchomościami Gminnymi.

Radni  w  głosowaniu  podjęli  uchwałę  Nr  LXXIX/553/2024,  która  stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu.  Wynik głosowania:  (w momencie głosowania na 
Sali obrad obecnych było 13 Radnych)

za przeciw
wstrzymało 

się
12 0 1

Ad. 8 Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze (Okopowa).

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawił Pan Roman Rafiński- Kierownik 
Referatu Geodezji Planowania Przestrzennego, Geodezji i Gospodarki 
Nieruchomościami Gminnymi.
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Radni  w  głosowaniu  podjęli  uchwałę  Nr  LXXIX/554/2024,  która  stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu.  Wynik głosowania:  (w momencie głosowania na 
Sali obrad obecnych było 13 Radnych)

za przeciw
wstrzymało 

się
13 0 0

Ad. 9 Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze (Koszykowa).

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawił Pan Roman Rafiński- Kierownik 
Referatu Geodezji Planowania Przestrzennego, Geodezji i Gospodarki 
Nieruchomościami Gminnymi.

Po chwilowej dyskusji w której udział wzięli Radni: Krystyna Ficner, Krzysztof 
Jarosz. 

Radni  w  głosowaniu  podjęli  uchwałę  Nr  LXXIX/555/2024,  która  stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu.  Wynik głosowania:  (w momencie głosowania na 
Sali obrad obecnych było 13 Radnych)

za przeciw
wstrzymało 

się
12 0 1

Ad. 10 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany nazwy drodze (z Rzecznej na 
Garwolińską).

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawił Pan Roman Rafiński- Kierownik 
Referatu Geodezji Planowania Przestrzennego, Geodezji i Gospodarki 
Nieruchomościami Gminnymi.
Kolejno po dyskusji w której udział wzięli Radni: Elżbieta Wyderka, Krzysztof Jarosz, 
Adam Banaszek, Szymon Fatalski o zasadność zmiany nazwy ulicy Radni przystąpili 
do  głosowania  nad  uchwałą  Nr  LXXIX/556/2024,  która  stanowi  załącznik  do 
niniejszego protokołu.  Wynik głosowania:  (w momencie  głosowania  na  Sali  obrad 
obecnych było 13 Radnych)

za przeciw
wstrzymało 

się
2 5 6

Wobec powyższego uchwała nie została podjęta.
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Ad. 11 Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu 
pieniężnego dla strażaka ratownika i kandydata na strażaka ratownika 
ochotniczej straży pożarnej z terenu Gminy Jaktorów.

W imieniu Urzędu Gminy projekt uchwały przedstawiła Pani Ewa 
Orzechowska. 
Kolejno głos zabrali Przewodniczący Rady Gminy Mirosław Byczak pytając czy 
można przyznać specjalne nagrody dla strażaków szczególnie wyróżniających się, 
Radny Krzysztof pytał jaka jest możliwość przyznania większej stawki.
Radna Elżbieta Wyderka zaproponowała ażeby w ramach wyróżnienia OSP zwiększyć 
zakup sprzętów.

Pani Ewa Orzechowska wyjaśniła, że w ramach ustawy brak jest możliwości 
przyznania nagród dla strażaków natomiast stawka wysokości ekwiwalentu zależna 
jest od decyzji Rady Gminy. 

Radni  w  głosowaniu  podjęli  uchwałę  Nr  LXXIX/556/2024,  która  stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu.  Wynik głosowania:  (w momencie głosowania na 
Sali obrad obecnych było 13 Radnych)

za przeciw
wstrzymało 

się
13 0 0

Ad. 12 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad 
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt  na terenie 
Gminy Jaktorów w 2024 rok.

Projekt  uchwały  zreferowała  Pani  Wioletta  Mechocka-  Kierownik  Referatu 
Ochrony Środowiska i Rolnictwa.
Radny Krzysztof Jarosz pytał kto odpowiada za dzikie zwierzęta które giną w pasie 
drogowym, czy w takich przypadkach mieszkańcy mogą dzwonić do Urzędu celem 
zgłoszenia zdarzenia.
Pani Mechocka wyjaśniła, że w ramach programu zabezpieczono również środki na 
uprzątnięcie zwierząt dziko żyjących. Na drogach powiatowych i trasie wojewódzkiej 
w ramach programu odbierane są tylko zwierzęta domowe natomiast dzikie zwierzęta 
odbiera zarządca drogi. 

Radni  w  głosowaniu  podjęli  uchwałę  Nr  LXXIX/557/2024,  która  stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu.  Wynik głosowania:  (w momencie głosowania na 
Sali  obrad  obecnych  było  11  Radnych,  salę  obrad  po  usprawiedliwieniu  opuścili  
Radny Szymon Fatalski i Jan Stokowski)

za przeciw
wstrzymało 

się
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13 0 0

Ad. 13 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Wspierania 
Rodziny w Gminie Jaktorów na lata 2024-2026.

Projekt  uchwały  zreferowała  Pani  Agnieszka  Tuzińska-Kierownik  Sekcji 
Świadczeń GOPS w Jaktorowie.

Radni  w  głosowaniu  podjęli  uchwałę  Nr  LXXIX/558/2024,  która  stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu.  Wynik głosowania:  (w momencie głosowania na 
Sali obrad obecnych było 11 Radnych)

za przeciw
wstrzymało 

się
11 0 0

Ad.14 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 
Grodziskiego.

Obszerne wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawił Pan Kamil Cegliński- 
Sekretarz Gminy Jaktorów.

Kolejno  w  dyskusji  głos  zabrali:  Radny  Krzysztof  Jarosz  pytając  o  kwotę 
wysokości wykupu gruntów pod budowę ul. Pomorskiej, Leszek Sierociński o kwoty 
wykupu pod budowę ulicy Błotnej i Ostatniego Tura, Radny Adam Banaszek wyraził 
opinię  na  temat  wysokich  jego  zdaniem cen  za  m2  biorąc  pod  uwagę,  że  wiele 
gruntów pod wykup stanowią działki rolne, których właścicielem jest SGGW. Radni 
wskazywali  przykładowe  kwoty  wykupu  pod  inwestycje  drogowe  np.  ul. 
Chełmońskiego po ich zdaniem niższych kwotach.

Pan  Cegliński  poinformował,  że  Urząd  Gminy  nie  posiada  szczegółowych 
danych dotyczących kwot  wykupu gruntów pod budowę ul.  Pomorskiej  ale  każda 
działka  będzie  objęta  indywidualnym operatem szacunkowych  gdzie  cena  wykupu 
uzależniona jest od wielu czynników m.in. infrastruktury towarzyszącej. Pan Andrzej 
Muszyński również tłumaczył zasadność wykupu gruntów. 

Radni  w  głosowaniu  podjęli  uchwałę  Nr  LXXIX/559/2024,  która  stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu.  Wynik głosowania:  (w momencie głosowania na 
Sali obrad obecnych było 11 Radnych)

za przeciw wstrzymało 
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się
8 0 3

Ad. 15 Informacja z działalności Wójta Gminy, podjętych zarządzeń i uchylonych 
uchwał od ostatniej Sesji.

Informację z działalności Wójta Gminy oraz informację o podjętych zarządzeniach 
od ostatniej Sesji przedstawił Pan Kamil Cegliński – Sekretarz Gminy Jaktorów. 

Od ostatniej Sesji Rady Gminy  tj. od 08 lutego 2024 r. przyjęto następujące 
zarządzenia Wójta Gminy Jaktorów:

1. Zarządzenie  nr  12  z  dnia  6  lutego  2024 r.   w sprawie  konsultacji  projektu 
uchwały Rady Gminy Jaktorów w sprawie programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi  oraz  zapobiegania  bezdomności  zwierząt  na  terenie  Gminy 
Jaktorów w 2024 r.,

2.  Zarządzenie nr 13 z dnia 6 lutego 2024 r. w sprawie wyznaczenia na obszarze 
gminy Jaktorów miejsc przeznaczonych na bezpłatne umieszczanie urzędowych 
obwieszczeń wyborczych i plakatów komitetów wyborczych w wyborach do 
rad gmin, rad powiatów, sejmików województw i rad dzielnic m.st. Warszawy 
oraz wyborów wójtów, burmistrzów i prezydentów miast zarządzonych na 7 
kwietnia 2024 roku.

3. Zarządzenie nr 14 z dnia 9 lutego 2024 r. w sprawie przekazania uprawnień 
kierownikowi  Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w  Jaktorowie  do 
zaciągania zobowiązań,

4. Zarządzenie nr 15 z dnia 9 lutego 2024 r. w sprawie przekazania Gminnemu 
Ośrodkowi  Pomocy  Społecznej  w  Jaktorowie  realizacji  programu  pn. 
„  Asystent  osobisty osoby z niepełnosprawnością” dla Jednostek Samorządu 
Terytorialnego  –  edycja  2024,  finansowanego  ze  środków  Funduszy 
Solidarnościowego oraz w sprawie udzielenia pełnomocnictwa kierownikowi 
gminnej jednostki organizacyjnej nieposiadającej osobowości prawnej,

5. Zarządzenie nr  16 z dnia 12 lutego 2024 r.  w sprawie niewykonania prawa 
pierwokupu 

6. Zarządzenie  nr  17  z  dnia  21  lutego  2024  r.  w  sprawie  trybu  i  sposobu 
powoływania i odwoływania członków zespołu interdyscyplinarnego,

7. Zarządzenie nr 18 z dnia 23 lutego 2024 r. zmieniające Uchwałę Budżetową 
Gminy Jaktorów na rok 2024,

8. Zarządzenie nr 19 z dnia 23 lutego 2024 r. w sprawie wyznaczenia zastępcy 
Inspektora Danych Osobowych,

9. Zarządzenie  nr  20  z  dnia  23  lutego  2024  r.  w  sprawie  wprowadzenia 
dokumentacji w obszarze ochrony informacji niejawnych w Urzędzie Gminy w 
Jaktorowie,

10. Zarządzenie nr 21 z dnia 26 lutego 2024 r. w sprawie przyznania nagrody za 
osiągnięte wyniki sportowe w 2023 roku,
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11. Zarządzenie nr 22 z dnia 26 lutego 2024 r. w sprawie przyznania stypendiów 
edukacyjnych dla uczniów,

12. Zarządzenie nr 23 z dnia 26 lutego 2024 r. w sprawie powołania koordynatora 
gminnego ds. informatyki w wyborach do rad gmin, rad powiatów, sejmików 
województw i rad dzielnic m.st. Warszawy oraz wyborów wójtów, burmistrzów 
i prezydentów miast zarządzonych na 7 kwietnia 2024 roku.

13. Zarządzenie nr 24 z dnia 29 lutego 2024 r. zmieniające Uchwałę Budżetową 
Gminy Jaktorów na rok 2024,

14. Zarządzenie  nr  25  z  dnia  29  lutego   Zmiana  rachunku-  Fundusz  Pomocy 
Ukrainie, 

Informacje na temat postępowań przetargowych od dnia 08.02.2024 r.
Nazwa zadania Na jakim etapie postępowanie

Rozbudowa sieci dróg gminnych w gminie Jaktorów.
Przedmiot  zamówienia obejmuje wykonanie rozbudowy dro-
gi gminnej ul. Okrężnej w m. Międzyborów oraz w m. Biega-

nów gm. Jaktorów pow. grodziski.

W dniu 20.02.2024 r. została zawarta umowa z firmą 
dzibą ul. Sarabandy 42, 02-868 Warszawa 

Odbiór, transport i zagospodarowanie odpadów komunalnych 
z nieruchomości zamieszkałych położonych na terenie Gminy 

Jaktorów

Otwarcie postępowania nastąpiło w dniu 13.02.2024 r. W postępowaniu 
wpłynęły 2 oferty od następujących firm:

1) PreZero Service Centrum Sp. z o.o.

ul. Łąkoszyńska 127, 99-300 Kutno

cena brutto: 11.601.598,68 zł

2) Przedsiębiorstwo Usługowe Hetman Sp. z o.o.

Al. Krakowska 110/114, 00-971 Warszawa

cena brutto: 13.084.756,20 zł

W dniu 11.03.2024 r. została zawarta umowa z firmą  
Centrum Sp. z o.o.  z siedzibą ul.Łąkoszyńska 127, 99-300 Kutno na 
kwotę brutto: 11.601.598,68 zł

Rozbudowa dróg gminnych: ul. Chopina, ul. Golczyka, ul. El-
snera, ul. Ogińskiego w m. Międzyborów, Gmina Jaktorów, 

Powiat Grodziski – etap I

W dniu 19.02.2024 r. nastąpiło otwarcie ofert. W postępowaniu wpłynęło 
5 ofert od następujących firm:

1) ROKOM Sp. z o. o. , ul. Karnicka 22, 03 – 162 Warszawa,
cena: 5 995 099,86 zł

2) „FAL – BRUK” Sp. z o. o. Sp. komandytowa,
42, 02-868 Warszawa, cena : 

3)  JKM MIREX Sp. z o. o. , ul. Czerwona 9, 96-100 Skierniewi
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ce,
cena: 5 175 759,12 zł – oferta odrzucona

4) ROBOKOP Grzegorz Leonowicz, 
Milanówek,
cena: 5 350 000,00  zł

5)  INSTALNIKA Sp. z o.o., Aleja Gen. Chruściela 106/4, 00-
910 Warszawa,
 cena 6 790 448,26 zł

W dniu 06.03.2024 r. została zawarta umowa z firmą 
dzibą ul. Sarabandy 42, 02-868 Warszawa 

Odbiór i zagospodarowanie odpadów komunalnych z budyn-
ków użyteczności publicznej na terenie gminy Jaktorów.

Otwarcie ofert nastąpiło w dniu 06.02.2024 r. W postępowaniu wpłynęły 
3 oferty od następujących firm:

1) Przedsiębiorstwo  Gospodarki  Komunalnej  „ŻYRAR
DÓW” Sp. z o.o.

ul. Czysta 5, 96-300 Żyrardów

cena brutto: 145.951,20 zł

2) JARPER Sp. z o.o.

Kolonia Warszawska, Al. Krakowska 108A

05-552 Wólka Kosowska

cena brutto: 138.898,80 zł

3) Przedsiębiorstwo Usługowe Hetman Sp. z o.o.

Aleja Krakowska 110/114

00-971 Warszawa

cena brutto: 89.056,80 zł

 W dniu 27.02.2024 r. została zawarta umowa z firmą 
Usługowe Hetman Sp. z o.o.  z siedzibą
971 Warszawa na kwotę brutto: 89.056,80 zł

Konserwacja stacji uzdatniania wody w m. Bieganów oraz w 
m. Kozery Nowe w Gminie Jaktorów.

W dniu 22.03.2024 r. postępowanie zostało unieważnione, ponie
waż nie złożono żadnej oferty.

Radni: Krzysztof Jarosz oraz Adam Banaszek pytali o zasady i ewentualną cenę 
stawek za gospodarowanie odpadami komunalnymi w Gminie Jaktorów. Odpowiedzi 
udzielił Sekretarz Gminy informując, że w najbliższym czasie stawka za gospodaro-
wanie odpadami komunalnymi w Gminie Jaktorów w najbliższym czasie nie ulegnie 
zmianie.
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Ad. 16 Informacja w sprawie bieżących spraw związanych z projektem CPK.
Pani  Zastępca  Wójta-Wanda  Brzywczy poinformowała,  że  od  ostatniej  sesji 
brak jest  nowych informacji  dotyczących działań CPK, jedynie  uzgodnienia 
projektów decyzji zabudowy wysyłane są do CPK. 

Ad. 17 Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji Rady Gminy.

Radni w głosowaniu przyjęli protokoły z poprzedniej Sesji co stanowi załącznik 
do niniejszego protokołu. Wynik głosowania: (w momencie głosowania na Sali obrad 
obecnych było 10 Radnych, salę obrad opuścił Radny Paweł Dyra)

za przeciw
wstrzymało 

się
8 1 1

Ad. 18 Sprawy organizacyjne.

W tym pkt Radni Krzysztof Jarosz oraz Adama Banaszek, Paweł Dyra 
poruszyli  tematy  kadrowe  w  tym  zatrudniania  i  zwalniania  pracowników. 
Radny Krzysztof Jarosz wrócił uwagę, że w Biuletynie Informacji Publicznej 
Gminy  Jaktorów  w  zakładce  wyniki  głosowań  widnieje  błąd,  jednocześnie 
wnioskował o usunięcie tego błędu.

  Ad. 19 Wolne wnioski.

Radna Iwona Barańska wnioskowała o poprawę stanu technicznego ul. 
Wołodyjowskiego natomiast radny Adam Banaszek o ul. Ogrodową.

Pan Andrzej Muszyński zobowiązał się do podjęcia doraźnych działań 
mających na celu poprawę stanu jakości tych ulic. 
Radny Krzysztof Jarosz pytał o termin udzielenia odpowiedzi przez Wójta na 
złożone interpelacje/zapytania/wnioski o udzielenie informacji publicznej.

Ad. 20 Zakończenie obrad. 
Przewodniczący  Rady  Gminy  Jaktorów Mirosław Byczak złożył  wszystkim 

życzenia Wielkanocne po czym zamknął  LXXIX Sesję Rady Gminy. 

Pełny  zapis  audio-wizualny  niniejszej  Sesji  znajduje  się  na  Biuletynie  Informacji 
Publicznej Urzędu Jaktorów w zakładce Sesja Rady/Transmisje z sesji 
https://www.youtube.com/watch?v=Ej8bdD1nI2w
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Protokołowała:

Justyna Skibińska

Przewodniczący Rady Gminy
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	Przedmiot zamówienia obejmuje wykonanie rozbudowy drogi gminnej ul. Okrężnej w m. Międzyborów oraz w m. Bieganów gm. Jaktorów pow. grodziski.

